
در پی اقدام قاطعانه »فیفا«؛

وزیر ورزش از مجمع عمومی فدراسیون فوتبال اخراج شد

روزنامه

www.donyayehavadar.ir دوشنبه 10 آذر 1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل

628
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خبر

شناسایی کرونا مثبت ها از طریق 
کارت ملی در کسری از ثانیه

افراد  نحوه شناسایی  بهداشت جزئیات  وزارت  سخنگوی 
کرونا مثبت در مراجعه به ادارات و وسایل حمل و نقل 
عمومی از طریق کارت ملی را تشریح کرد و گفت: ماموران 
ماسک،  اپلیکیشن  از  استفاده  با  مراکز  این  انتظامات 
از  کمتر  در  و  کنند  اسکن  را  مراجعان  ملی  کارت  بارکد 
یک ثانیه وضعیت قرنطینه یا عدم قرنطینه فرد نمایش 

داده می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، دکتر سیما سادات 
لاری درباره مکانیزم شناسایی کرونا مثبت ها برای ارائه خدمت 
در ادارات و استفاده از حمل و نقل عمومی از طریق کارت ملی، 
گفت: باید توجه کرد که آزمایش مثبت کرونای افراد مبتلا، در 
بانک اطلاعاتی وزارت بهداشت جمع آوری می شود. بر همین 
اساس حداقل در چهار روز گذشته، بر اساس استعلام انجام 
شده از این بانک اطلاعاتی، از حضور ۱۷۴۸نفر از افرادی که 
تست مثبت کرونا داشته و قصد سفر با هواپیما یا قطار یا 
اتوبوس را داشتند، جلوگیری شده است. وی افزود: همچنین 
بر اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا، از روز گذشته، 
هشتم آذر ماه، همراه داشتن کارت ملی برای دریافت خدمات 
در اداره ها و استفاده از حمل و نقل عمومی الزامی شده است.
لاری ادامه داد: دسترسی به بانک اطلاعاتی وزارت بهداشت، 
برای بررسی مثبت بودن تست کرونا برای اداره های دولتی 

با اسکن کردن بارکد روی کارت ملی افراد امکان پذیر است.
سخنگوی وزارت بهداشت تاکید کرد: در این گام جلوگیری از 
ورود مبتلایان به مراکز پر تردد از جمله مترو، اتوبوس های 
بانک ها،  و  دولتی  ساختمان های  زیارتی،  اماکن  شهری، 
دادسراها و دادگاه ها مد نظر قرار دارد.  وی افزود: برای این 
منظور لازم است ماموران انتظامات این مراکز با استفاده از 
اپلیکیشن ماسک، بارکد کارت ملی مراجعان را اسکن کنند 
و در کمتر از یک ثانیه وضعیت قرنطینه یا عدم قرنطینه فرد 

نمایش داده می شود.
ماموران  موبایل  شماره  کار  این  برای  البته  گفت:  لاری 
انتظامات مذکور از طریق فرمی که در اختیار دانشگاه هایی 
علوم  پزشکی قرار گرفته است، ثبت می شود تا مجوز دسترسی 

مذکور صادر شود.

بلیت مترو گران نمی شود
اشاره  با  روزگذشته  تهران  شهر  اسلامی  شورای  ریاست 
مترو  بلیت  شده  تمام  قیمت  حاضر  حال  در  اینکه  به 
۱۵۰۰۰تومان شده است و همانند گذشته نیست، گفت: 
موضوعات مطرح شده به معنای گران شدن بلیت مترو 

نیست.
و  ونقل  حمل  معاون  اظهارات  درباره  هاشمی  محسن 
ترافیک مبنی بر افزایش قیمت بلیت مترو به ۵۰۰۰تومان 
گفت: در جلسه امروز ایشان توضیح دادند که با توجه 
به افزایش قیمت ها و کاهش تعداد مسافر قیمت تمام 
شده بلیت افزایش پیدا کرده است. الان در فصل بودجه 
هستیم و باید یارانه دولت در این بخش دیده شود لذا به 
نظرم آقای مناف هاشمی خیلی به موقع این موضوع را 
مطرح کردند که قیمت تمام شده مبلغ قبلی نیست و 

۱۵هزارتومان است.
به گفته رئیس شورای شهر تهران، براساس مصوبه قبلی 
را  سوم  یک  و  دولت  را  سوم  یک  مردم،  را  سوم  یک 
شهرداری می پردازد. طبیعی است که الان باید ۵۰۰۰تومان 
را دولت، ۵۰۰۰تومان را شهرداری پرداخت کند اما درباره 
۵۰۰۰تومان مردم باید تصمیم گیری شود و پیشنهاد ایشان 
این بود که این سهم مردم باید توسط دولت و شهرداری 
پرداخت شود و منظور ایشان این نبود که بلیت گران شود 
و لازم است که هم دولت و هم شهرداری در پرداخت سهم 

خود اقدام کنند.

کرونا در ایران

حمل ونقل

باتوجه به قرارگرفتن در پیک بحرانیِ کرونا و عواملی که 
افزایش کووید19  و  روند شیب صعودی  بر  در مجموع 
تعطیلیِ  جز  به  کنونی  مقطع  در  راه حلی  کرد؛  کمک 
دوهفته ای برای بسیاری از مشاغل و کسب وکارهای آزاد 
و برخی صنوف و... باقی نگذاشت و از هفته گذشته تا 
کنون درحالی بسیاری از مشاغل آزاد و کسب و کارها در 
قرنطینه اجباری قرار گرفته اند که بُعد اقتصادی و رفع 
و رجوع معیشتِ این دسته از افرادِ جامعه که روزمزد 
تلقی می شوند، کاملاً به حاشیه سپرده شده و معیشتِ 
دوهفته ای در این اقتصادِ کاملاً بُغرنج و ضعیف، مورد 

رسیدگی قرار نگرفته است!
همه گیریِ  خطرِ  با  هم  فعلی،  شرایط  در  که  افرادی 
کووید19 مواجه هستند و هم به فراخور شغل کنونی، 
روزمرد محسوب می شوند و راهی جز امرار معاش روزانه 
ندارند و قرنطینه های اجباری، دغدغۀ ابتدایی و انتهایی 
در این مسیر برای آنان محسوب می شود، در زمره گروهی 
به شمار می آیند که نادیده گرفتنِ مشکلاتِ این دسته از 
افراد در بازه زمانی حاضر، می تواند بیان گر این مهم باشد 

که کاملاً فراموش شده اند!
»۱۵هزار اخطار و پلمبِ ۱۶۳۸واحد متخلف در هفته اول 
آذر«، یکی از اخبار برجسته و پرتکرار در این مسیر است 
که روزگذشته در یکایک پایگاه های خبری بارگذاری شد 
و در این اثنا، چرای بازبودن این صنوف، سؤالی است که 

مورد رصد قرار نگرفته است!
معیشتیِ  کمک  واریز  گذشته  هفته  در  درحالی 
صدهزارتومانی! برای دوهفته تعطیلیِ کرونایی تا چندین 
گذاشته  تکرار  به  رسمی  تربیون های  و  رسانه ها  از  روز 
شد که دو سؤالِ بی پاسخ تا به امروز، ضرورت رسیدگیِ 
صریح و بی ابهام دارد: واریز صدهزارتومان به عنوان کمک  
معیشت در روزهای قرنطینه اجباری؛ تا چه حد از سبد 
اقتصاد کارگران روزمزد و صنوفی که برکت و روزی شان را 
در همان روز به دست می آورند -و معطلِ اجاره بهای خانه، 
مغازه و هزار موارد عدیده در این مسیر مانده اند- ترمیم 
خواهد کرد؟ که وقتی در بازارداخلی و محصولاتِ فقط 
غذایی قدم گذاشته شود، صدهزارتومان با یک عدد مرغ! 
یا یک شانه تخم مرغ و چندعدد نان! مساوی می شود 

و از جانبی این صدهزارتومانِ چندعدد نان، تا به امروز 
واریز نشده و پاسخِ این سؤال در هاله ای از ابهام قرار دارد: 
اقشار آسیب پذیری که هر روزه با مسائل اقتصادی دست 
به گریبانند در کدام قسمت منحنیِ جامعه قرار گرفته اند 

که دولت آن ها را نمی بیند؟
برون رفتِ  برای  کارشناسان  از  بسیاری  میان،  دراین 
حداقلی در این مسیر به تجربۀ بن کالا اشاره کرده و این 
گزینه را، راه حلی منطقی تر در شرایط فعلی می دانند که 
به گفتۀ کاظم فرج اللهی- کارشناس کار و فعال مستقل 
کارگری؛ دولت باید در شرایط اسفناک فعلی به کارگران، 
کالا بدهد. تجربه بن کالا، مسائلی را ایجاد خواهد کرد. 
اگر دولت به کارگران به طور مستقیم و رایگان کالا بدهد، 
به لحاظ اقتصادی نیز به سود اقتصاد کشور است؛ چون 
تورم هم ایجاد نخواهد کرد و حجم نقدینگی را افزایش 
نمی دهد. امکان سوءاستفاده هم در این شکل از توزیع 
مستقیم کالا، تقریباً اندک است. اما نکته مهم و حائز 
توجه، این است که کالاها باید به طور رایگان و مشمول 

همه کارگران و خانواده آن ها در کشور باشد.
و داود اخوان- نماینده کارگران در هیئت های حل اختلاف 
ادارات کار، اولویت اصلی برای حمایت اجتماعی دولت 
کل  کارگران  بین  اساسی  کالاهای  توزیع  را  کارگران  از 
کشور می داند و می گوید: کارگران امروز دیگر پول نقدی 
نمی خواهند. آن ها اجناس و ارزاق را به شکل مستقیم 
می خواهند. در این وضعیت عجیب و بسیار سختی که 
کارگران کشور در آن گیر افتاده اند، تأمین نیازهای اساسی 
زندگی آن ها از سوی دولت، مهمترین اولویت عملی باید 

باشد. در واقع، امروز کارگران دیگر قدرت خریدی ندارند. 
دولت باید هرچه سریع تر، کالاهای مهم زندگی را برای 

بقای کارگران به آنها اختصاص دهد.
و بیان این کلامِ دوباره، تأکید مجددی است که الزام 
رسیدگیِ بیش از پیش در این مجرا را مطالبه می کند: 
درحالی خردادماهِ جاری، محمد قاسمی- سرپرست مرکز 
علنی  صحن  در  اسلامی  شورای  مجلس  پژوهش های 
و  کشور  اقتصادی  وضعیت  درباره  گزارشی  مجلس، 
راهکار های اصلاح آن به نمایندگان مجلس یازدهم ارائه 
داد که بخشی از این گزارش به بررسی آمار های مرتبط 
سکوت  همچنان  اما  داشت،  اختصاص  مطلق  فقر  با 
مجرای  در  ذی ربط  نهادهای  عملکردِ  نبودِ  و  مسئولان 
اقتصادی ادامه دارد و با عدم ورودِ مباشران صاحب کرسی 
در این مسیر و بدون درنظرگرفتنِ مشکلات عدیده برای 
نظارت  هرگونه  خالیِ  جای  با  و  جامعه  آحاد  اکثریت 
اقسام  انواع و  در  فزاینده  روند قیمت گذاری، شیب  در 
مایحتاج عمومی خانوار قابل مشاهده است و بسامد خط 

فقر، پُررنگ تر از گذشته در حال تکرار و جلوه گری است.
و در حالی علیرضا محجوب- رئیس فراکسیون کارگری 
بیان  با  جاری  فروردین ماه  در  اسلامی  شورای  مجلس 
اینکه در این روزهای کرونایی، عده ای در فقر مطلق زندگی 
می کنند، تأکید بر این مهم داشت که »در این روزهایی 
که کشور درگیر کرونا است، کارگران وضعیت به شدت 
دشواری دارند، بسیاری از آن ها کار خود را از دست داده 
و بسیاری بلاتکلیف هستند و دستگاه های تصمیم گیر 
باید به این موضوع توجه داشته باشند تا جایی که به 
را  سلامت مردم آسیب نرسد، دایره تعطیلی اقتصادی 
کم کنیم« که بعد از گذشت سه فصل از این گفته ها، 
همچنان مسائل و معیشت اقتصادی با گره های متعدد 

در حال بازنشدن است.
و با تمام سختیِ اقتصادی در این مسیر، انتظاری به 
جد از مسئولان ذی ربط در نهادهای متولی است تا با 
رویکردی واقع بینانه  و مصمم تر به حل معضلات موجود 
در جامعه که سلامت و اقتصاد، دو رکن اصلی در محور 
اجتماع کنونی است، پرداخته شود که افزایش قیمت ها، 
رشد فزایندۀ هزینه ها و دریافتی های کارگرانی که کفاف 
چندروز ابتدایی در ماه را هم نمی دهد -و به گفتۀ علی 
اصلانی- عضو هیئت مدیره کانون عالی شورای اسلامی 
تمام  ۱۰روز  از  کمتر  در  کارگر  یک  ماهانه  کار؛حقوق 
می شود- در بازه زمانیِ فعلی با تعطیلی های کرونایی به 
دریافتی های صفر رسیده و این مهم از جمله مشکلاتی 
است که نمی توان بی ملاحظه از آن  عبور کرد و دغدغه مند 

این قشر جامعه نبود!

حرف اول

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

دریافتی های صفر که دولت آن ها را نمی بیند!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمدرضا قلندری  را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

افرادی که در شرایط فعلی، هم با خطرِ همه گیریِ کووید19 مواجه هستند و هم به فراخور 
شغل کنونی، روزمرد محسوب می شوند و راهی جز امرار معاش روزانه ندارند و قرنطینه های 
اجباری، دغدغۀ ابتدایی و انتهایی در این مسیر برای آنان محسوب می شود، در زمره گروهی به 
شمار می آیند که نادیده گرفتنِ مشکلاتِ این دسته از افراد در بازه زمانی حاضر، می تواند بیان گر 

این مهم باشد که کاملاً فراموش شده اند!

رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی: در این روزهایی که کشور درگیر کرونا است، 
کارگران وضعیت به شدت دشواری دارند، بسیاری از آنها کار خود را از دست داده و بسیاری 
بلاتکلیف هستند و دستگاه های تصمیم گیر باید به این موضوع توجه داشته باشند تا جایی که 

به سلامت مردم آسیب نرسد، دایره تعطیلی اقتصادی را کم کنیم
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نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس با بیان 
اینکه ترور شهید فخری زاده نتیجه لبخند به دشمن بود، 
گفت: دشمنان همواره به دنبال متوقف کردن پیشرفت 
ایران هستند و این چنین اقدامات خبیثانه  خللی در اراده 

ملت ایران ایجاد نمی کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا عباسی با اشاره به ترور 
دانشمند هسته ای ایران به دست عوامل صهیونیستی 
اظهار کرد: شهید فخری زاده طی دوران عمر پرپرکت خود 
و  دفاعی  دانش  ارتقای  در  ویژه ای  دستاوردهای  منشأ 

پژوهش های علمی کشور بود.
وی با بیان اینکه دشمنان همواره به دنبال ضربه زدن 
به ملت ایران هستند، تصریح کرد:  ترور ناجوانمردانه این 

دانشمند برجسته هسته ای کشور نمایانگر این بود که 
دشمنان به دنبال متوقف کردن پیشرفت ایران هستند.

صحبت درباره مذاکره با آمریکا  خسارت محض است

نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس با بیان 
اینکه ترور شهید فخری زاده نتیجه لبخند به دشمن بود، 
درباره  که صحبت  داد  نشان  ترور  این  کرد:  خاطرنشان 

مذاکره با دولت آمریکا  خسارت محض است.
وی متذکر شد: این چنین اقدامات خبیثانه ای نه تنها 
بلکه موجب  نمی کند  ایجاد  ایران  ملت  اراده  در  خللی 
انقلابی شده و  ارتقای روحیه جوانان مؤمن و مدیران 

دشمن را از رسیدن به هدف شوم خود بازمی دارد.

»نماینده مردم کرج در مجلس«:

اقدامات خبیثانه  دشمن خللی در اراده ملت ایران ایجاد نمی کند
ای که دستت می رسد کاری بکن...

بهمن اسدی- نویسنده 

خبر در گذشت همکارمان »آرش رستم نمدی« چون برق 
در شهر پیچید و متاسفانه به همان سرعت هم از یادها 
خواهد رفت. روحش شاد و یادش گرامی. مرگ حق است 
و بی گمان پیش روی همگان. آنچه برای آرش عزیز از 
سوی باریتعالی مقدر بود رخ داد و این پیش روی همه 
ما نیز هست. برایش از خداوند متعال علو درجات مسئلت 
از  گرامی اش  به خانواده  داریم و ضمن عرض تسلیت 
حضرت حق برایشان صبر و شکیبایی طلب می کنیم و 

اما بعد...
من طعم تلخ ابتلا به کرونا را چشیده ام. در شرایط سختی 
که کسی جرات نزدیک شدن به شما را ندارد و این بهترین 
کار هم هست. در این شرایط اما چیزی مثل دورکاری یا 
همان پشتیبانی نقشی کارساز دارد. این پشتیبانی گاه به 
شکل حمایت مادی است و گاه معنوی. اصلا نمی خواهم 
تقصیر را گردن کسی بیندازم که دور از انصاف است. اما 
نمی توان از کنار واقعیت بی توجهی ها گذشت. امثال 
آرش عزیز سال ها برای ورزش ما زحمت کشیدند و اما کو 

دستان یاری گر به آن ها در شرایط سخت؟
کدام نهاد مرتبط در این باره یک قدم برداشت؟  

رسانه هایی که آرش در آنجا قلم زد؟ وزارت ارشاد؟ وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک؟ فدراسیون ها؟ باشگاه ها؟ 
فدراسیون  حمایت؟  صندوق  توان؟  صاحب  ورزشکاران 

پزشکی ورزشی؟ انجمن ورزشی نویسان؟
کجا؟ واقعا کجا؟ اکنون در غم از دست دادن عزیزی مرثیه 

بسراییم.
در زمان اوج بیماری توسط برخی دوستان به خیلی ها 
پیام دادم که فکر کنید هر عضوی از این جامعه دوست 
نزدیک شماست. موضوع مرگ و زندگی در میان است. 
موضوع سفر و... نیست. همت کنید که اگر این همت 
باشد قطعا آمار مرگ به شدت پایین می آید. لطفاً در حد 
یک پیگیری هم شد دریغ نکنید. باور کنید که با یک 

تماس و یک پیام روحیه بیمار به شدت بالا می رود.
چنین بیماری بیش از هر چیز نیاز به روحیه خوب دارد. 
آیا چنین شد؟ شما را که مسئولیت دارید با خدای خودتان 
تنها می گذارم. آرش عزیز رفت. افتخار همکاری نزدیک با 
او را نداشتم. لطفاً لطفاً همت کنید. راهکاری بیندیشید. 
همه ارگان های ذیربط را به یاری بطلبید - حتما اجابت 
خواهند کرد - اجازه ندهیم این قدر راحت سرمایه های 

بزرگمان را از دست بدهیم.
همان گونه که ذکر شد عمر دست خداست. با این حال 
نباید به این بهانه دست از تلاش برداشت و به مسئولیت 
های اجتماعی و انسانی بی توجه بود. با آرزوی سلامتی 
برای همه ورزشی نویسان. فقط یک جمله بگویم: ای که 

دستت می رسد کاری بکن...

تلنگر

میراث  کل  اداره  فرهنگی  میراث  معاونت  سرپرست 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز اعلام کرد که 
مرمت اضطراری مجموعه کاخ تاریخی مروارید واقع در 

مهرشهر کرج در دستور کار قرار گرفت.
عباس نوری گفت: طبق پیگیری های انجام شده، بودجه 
ای حدود ۹میلیارد ریال از محل اعتبارات اداره کل امور 
پایگاه های پژوهشی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی برای تعمیر  کاخ تاریخی مروارید اختصاص 

یافته است.
وی بیان کرد: اولویت اصلی با مرمت و حفاظت گنبد 
مرکزی این بنای تاریخی  است که با برگزاری نشست  
شورای فنی این مهم بررسی خواهد شد تا پوشش 

مناسبی برای آن در نظر گرفته شده و از آسیب های 
احتمالی جلوگیری به عمل آید.

فرهنگی،  میراث  کل  اداره  همچنین  گفت:  نوری 
گردشگری و صنایع دستی البرز به عنوان نهاد متولی 
تجهیز  و  تکمیل  درصدد  جد  طور  به  تاریخی،  آثار 
کرج  شهرداری  همکاری  با  مروارید  کاخ  مجموعه 

است.
کاخ مروارید مربوط به دهه ۴۰شمسی از آثار ارزشمند 
تاریخی کشور بوده که با سبک معماری ویژه در زمینی 
به مساحت ۱۱۰هکتار در مهرشهر کرج ساخته شده که 
براثر حوادث طبیعی مانند بارش ها و تغییرات جوی 

دچار آسیب هایی شده است.

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز اعلام کرد: 
مردم این استان با حدود ۹۷درصد رعایت پروتکل ها و 
محدودیت های جدید اجتماعی رکورد، مقابله با کرونا 
را نسبت به ماه های گذشته شکستند. میزان رعایت 
پروتکل های بهداشتی در موج های اول و دوم کرونا 
درالبرز حدود ۹۰درصد بود اما پس از آن به ۵۰درصد 
کاهش یافت که به دنبال آن میزان ابتلا و مرگ و میر 
ناشی از کووید۱۹ به نسبت موج های اول و دوم پنج 

برابر شد.
به گزارش »دنیای هوادار« ، دکتر علیرضا سلیمانی اظهار 
کرد: گزارش  های روزانه بیان گر آن است که مردم مناطق 
مختلف استان البرز برای مهار کرونا پای کار آمده اند 
رعایت  با  طالقان  گردشگری  شهرستان  طوری که  به 
۱۰۰درصدی پروتکل ها و محدودیت های اجتماعی در 

این زمینه رکورددار است.
شهرستان  مردم  بررسی ها،  این  طبق  داد:  ادامه  وی 
۲میلیون نفری کرج با ۹۹درصد، شهرستان ۲۵۰هزارنفری 
ساوجبلاغ با ۹۶درصد، شهرستان ۶۰۰هزارنفری فردیس 
با ۹۵درصد و شهرستان ۱۶۰هزارنفری نظرآباد با ۹۵درصد 
برای  توانسته اند رکورد رعایت پروتکل های بهداشتی 

مقابله با کرونا را ارتقاء بخشند.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز با بیان اینکه 
میانگین رعایت پروتکل های بهداشتی و محدودیت های 
اعمال شده در سطح استان ۹۷درصد است، گفت: رعایت 
تا  بین ۶۰  تا شاهد کاهش  پروتکل ها موجب شده 
۸۰نفری تعداد بستری های روزانه کووید۱۹ در استان 

البرز باشیم .
سلیمانی بیان کرد: اگر وضعیت به همین روال ادامه 
استان  در  کرونا  التهاب  کردن  فروکش  شاهد  یابد، 

پرجمعیت البرز طی روزهای آینده خواهیم بود.
وی یادآور شد که تا پیش از اعمال محدودیت های 
در  کووید۱۹  روزانه  بستری های  شمار  ۲هفته ای، 
بیمارستان های البرز به ۹۲۰نفر رسید که اکنون روزانه 
بین ۶۰ تا ۸۰نفر نسبت به قبل از محدودیت ها کاهش 

بستری داریم .
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز گفت: پس 
از اعمال محدودیت های جدید از یکم تا هفتم آذرماه 
جاری ۲۱هزار و ۸۰۰مورد بازرسی از واحدهای صنفی 
کلانشهر کرج انجام شده که منجر به ۲۲اخطار کتبی و 
پلمب ۵۵مغازه شده است .همچنین ۱۳۸تیم بازرسی 
صنفی  واحدهای  فعالیت  بر  البرز  استان  سطح  در 
نظارت دارند و پلیس راهور نیز ترددها را بررسی می کند. 
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز گفت: تعیین 
ساعت کار اصناف نیز تاثیر مثبتی در کاهش انتقال 

ویروس کرونا داشته است .

البرز همچنان در وضعیت قرمز است

دکتر سلیمانی بیان کرد: هرچند شاهد کاهش میزان 
در  همچنان  البرز  اما  هستیم  استان  در  بستری ها 

وضعیت قرمز کرونایی قرار دارد.
در  کووید۱۹  اکنون ۲۰۷بیمار  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بخش ویژه بیمارستان های استان هستند، گفت: حدود 

۲۵درصد این افراد بدحال هستند.
میانگین سنی بیماران بستری در بخش های ویژه بالای 
۷۰سال است و تعداد کمی بین ۲۰ تا ۴۰ساله هستند 
که افراد دارای وزن بالا، دیابتی ها، بیماران قلبی، ریوی، 
کلیوی وامثال آن در صورت ابتلا به کووید۱۹ریسک 

مخاطره آنان بالا است.

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز در خصوص 
وضعیت امکانات درمانی استان بیان کرد: به تازگی 
دانشگاه علوم پزشکی استان اقدام به خرید تعدادی 
دستگاه اکسیژن ساز نموده که در حال نصب شدن 

است.
همچنین کمبود اکسیژن از طریق کپسول ها تأمین 
می شود ضمن آنکه تیم های تنفسی در بیمارستان های 
البرز برای مصرف اکسیژن تشکیل شده که مدیریت 
بهینه مصرف اکسیژن از طریق تنظیم پروتکل ها انجام 

می شود.
دستگاه  دارای  استان  بیمارستان های  تمام  اکنون 
اکسیژن ساز بوده و چند دستگاه دیگر خریداری شده که 

برای بیمارستان ها در مرحله نصب است.
وی به مردم استان البرز توصیه کرد: از دور هم نشینی ها 
پرهیز و درخانه ها بمانند تا شاهد افول و مهار کرونا در 

استان باشیم .
قابل ذکر است؛ بیماری کوید۱۹ تا کنون بیش از ۲۶هزار 
البرزی را روانه بخش های بستری بیمارستان ها کرده که 
۲۲هزار و۹۱۷بهبود یافته و ۲هزار و۲۶۲نفر جان باخته اند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »امین الله عروجی« 
- شهید مدافع سلامت -را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

مرمت اضطراری کاخ تاریخی مروارید کرج در دستور کار قرار گرفت

البرزی ها رکورد مقابله با کرونا را به ۹۷ درصد رساندند



4
روزنامه

دوشنبه 10 آذر 99 -  شماره  628

شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد آیت الله »سیدحسن مدرس« 
- فقیه و سیاست مدار روحانی - را گرامی می دارد

تنفس مصنوعی از نوع مجازی 
برای احیای صنایع دستی

توقف جریان ورود توریست خارجی به کشور 
جانبی  بازار  شده  سبب  گذشته  ماه   ۱۰ طی 
گردشگری یعنی »کسب وکارهای صنایع دستی 
رکود  این  از  ایرانی«  هنری  و  سنتی  آثار  و 
به  اینکه  به  توجه  با  بپذیرند.  اثر  گردشگری 
گردشگری  بازار  کرونا  ویروس  شیوع  علت 
از مشاغل وابسته  افتاده است برخی  از رونق 
بد  شرایط  در  و  افتاده اند  نفس  از  نیز  آن  به 
فعالان  رو  همین  از  گرفته اند.  قرار  درآمدی 
صنف صنایع دستی که یکی از بخش های حوزه 
که حتی  به شمار می روند  گردشگری  زنجیره 
قبل از شیوع ویروس کووید-۱۹ نیز کم رمق بوده 
این روزها در شرایط سخت تری نسبت به سایر 

بخش ها قرار گرفته اند.
به طوری که  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
برخی از فعالان این حوزه پرسنل را تعدیل و 
توان  زیرا  کرده اند.  تعطیل  را  خود  کارگاه های 
پرداخت هزینه های ثابت مربوط به کارگاه تولید 
صنایع دستی را ندارند. این کاهش فروش که بر 
میزان تولید اثرگذار بوده در برخی از کارگاه ها به 
۱۰۰ درصد هم رسیده و میزان درآمد آنها صفر 
شده است. مهدی کسری یکی از تولید کنندگان 
صنایع دستی در حوزه خاتم و میناکاری در این 
باره به »دنیای اقتصاد« گفت: میزان فروش ما 
درحال حاضر به صفر رسیده است به علت اینکه 
مشتری در بازار برای خرید این محصولات وجود 
ندارد بنابراین تولیدی هم صورت نمی گیرد. در 
بخش فروش خارجی و صادرات این محصولات 
نیز درحال حاضر متوقف شده ایم؛ در واقع این 
شرایط از اسفند ماه سال گذشته به علت شیوع 
صنایع دستی  تولیدکنندگان  بر  کرونا  ویروس 
حاکم شده است، این درحالی است که میزان 
فروش ماهانه ما در سال گذشته بین ۵۰ تا ۶۰ 

میلیون تومان بوده است. 
در بهمن ماه سال گذشته میزان فروش خاتم و 
میناکاری تولید شده در این کارگاه تولیدی ۷۰ 
میلیون تومان بوده که شیوع ویروس کووید-۱۹ 
موجب شد این مبلغ به صفر برسد. این کسادی 
کسب وکار فقط به توقف فروش خارجی مربوط 
به صورت  که  داخلی  مشتریان  بلکه  نمی شود 
عمده محصولات ما را خریداری  کرده بودند نیز 
گزارش  به  کردند.  کنسل  را  سفارش های خود 

»دنیای اقتصاد« با توجه به شرایطی که به علت 
شیوع ویروس کووید-۱۹ برای فعالان این حوزه 
ایجاد شده اغلب صاحبان کارگاه های تولیدی 
نیروی  و  تعطیل  را  خود  کارگاه  صنایع دستی 
کاری خود را نیز تعدیل کرده اند. در واقع آسیبی 
گویا  است  کرده  وارد  حوزه  این  به  کرونا  که 
تاثیرگذارتر از سایر بخش ها بوده زیرا از گذشته 
و  نداشته  بالایی  توان  نظر مالی  از  این حوزه 
بخش ها  سایر  به  نسبت  نیز  آن  درآمد  میزان 
منفی  اتفاق  هر  با  بنابراین  است.  بوده  کمتر 
)رکودزا( که در بازار گردشگری رخ می دهد این 
حوزه بیشترین آسیب را تجربه کرده و کسب وکار 

فعالان آن به راحتی از بین می رود. 
نشان می دهد  میدانی  تحقیقات  این حال  با 
آسیب  صنایع دستی  تولیدکنندگان  از  برخی 
چندان زیادی را تجربه نکرده اند زیرا افت فروش 
محصولات تولیدی آنها نسبت به سایرین کمتر 
بوده است. علت این امر در واقع وجود مشتریان 
داخلی ثابت است و بیشتر زیان آنها مربوط به 
مشتریان خارجی است که به دلیل بسته شدن 

مرزها به علت شیوع ویروس کرونا است.  
از  یکی  سیف نیک  علی  راستا  همین  در 
تولیدکنندگان مصنوعات شیشه و بلور عنوان 
کرد: میزان فروش کارگاه تولیدی ما در پاییز 
به  قبل  سال  مشابه  فصل  به  نسبت  امسال 
لحاظ ارزش حدود ۲۰ درصد افزایش پیدا کرده 
است. اغلب مشتریان داخلی محصولات ما را از 
فروشگاه ها و گالری های صنایع دستی که دارای 
سایت، اینستاگرام، کانال و... هستند به صورت 
حدود  درحال حاضر  می کنند.  خریداری  آنلاین 
۱۵۰ فروشگاه در کل کشور که ۲۸ فروشگاه آن 
در تهران است محصولات تولیدشده در کارگاه 
می رسانند.  فروش  به  و  کرده  خریداری  را  ما 
معمولا فروشگاه هایی که دارای فروش آنلاین 
در فضای مجازی هستند هر ماه بین ۵۰۰ هزار 
تا یک میلیون تومان صنایع دستی را به فروش 

می رسانند. 
فروشندگان  حضور  می دهد  نشان  آمارها 
صنایع دستی در فضای مجازی و فروش آنلاین 
بازار  تا  شود  موجب  می تواند  محصولات  این 
صنایع دستی کشور در دوران کرونا از رکود مطلق 

نجات پیدا کند.

شهریگزارش

در پی ترور و شهادت دانشمند هسته ای دکتر »محسن فخری زاده«؛

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز تسلیت گفت

تور مجازی جشنواره گل های داوودی کاخ مروارید را
 از دست ندهید

46 دستگاه ماینر غیرمجاز در محدوده توزیع برق شرق 
شهرستان کرج کشف شد

ناصر مقدم طی پیامی شهادت دانشمند هسته ای کشورمان، دکتر 
محسن فخری زاده را تسلیت گفت.

متن پیام، به این شرح است:
بسم اله الرحمن الرحیم

روز جمعه، 7 آذر 99 سرباز صدیق اسلام و انقلاب، دانشمند خدوم و 
والامقام، شهید دکتر محسن فخری زاده، با وصال سرخش به حضرت 
معبود، نام و یاد خود را در میان مردم سربلند میهن و در خاطر مردمان 

آزاده سایر ملل، جاودانه نمود.
یکبار دیگر، سردار رشید و فرزند عزیزی از این مرز و بوم، به دستور 
شقی ترین سردمداران ظلم و خباثت، در راه عزت و اقتدار ایران 

اسلامی شهد شهادت نوشید.
دشمنان کینه توز این ملت و ستم پیشه گان نظام سلطه، از همان 
شروع نهضت و پیروزی انقلاب اسلامی و در ادوار مختلف، در راه 
جلوگیری از بالندگی و استقلال این خاک پاک و نظام مقدس، از 
هیچ تلاش و جنایتی دریغ نکردند و تیر کین ایشان، فرزندان زیادی از 
این ملت را هدف گرفته و پیکر رشیدشان را به خون پاکشان خضاب 

کرده است.
از شهادت سردار پرافتخار اسلام، شهید حاج قاسم  هنوز یکسال 
سلیمانی نگذشته که ایران اسلامی، داغدار شهادت دانشمند خدوم 

دیگری در عرصه های علم و جهاد شد.
سردار شهید فخری زاده، عمر شریفش را وقف تلاش و کوشش در 
عرصه های مختلف دفاعی و فناوری کرد و به حق لایق و شایسته 
اجر و مزدی همچون شهادت بود و البته خون سرخ و پاک این شهید 
والامقام، یکبار دیگر پرده از چهره بزک کرده دشمنان ایران و نظام 
اسلامی برداشت و  بر بصیرت و هوشیاری ملت افزود و چه خوش 

گفت آن پیر و مراد سفر کرده خطاب به بدخواهان: »بکشید ما را، ملت 
ما بیدارتر می شود.«

اینجانب ضمن محکوم نمودن این ترور و جنایت دهشتناک، شهادت 
این دانشمند مجاهد را به محضر مقام معظم رهبری و عموم ملت 
سرافراز ایران بالاخص مردم استان البرز، تبریک و تسلیت گفته و از 
درگاه خداوند منان می خواهم تا توفیق آن را داشته باشیم که با 
خدمت صادقانه و مدبرانه، رهرو صدیقی برای شهیدان و دلسوزان نظام 
اسلامی باشیم و بی شک با مدد الهی و در زمان مناسب، انتقام خون 

پاک این شهیدان عزیز گرفته خواهد شد، ان شااله.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از 
برگزاری تور مجازی بازدید از جشنواره داوودی کاخ مروارید خبر داد.

با اشاره به برگزاری  به گزارش »دنیای هوادار«، پیمان بضاعتی پور 
جشنواره گل های داوودی در کاخ مروارید گفت: اواخر شهریور ماه امسال 
بیش از ۳۰۰ هزار گل داوودی در ۷۰۰ واریته با هدف برگزاری جشنواره 

گل در محوطه کاخ مروارید کاشته شد.
او با اشاره به اینکه علی رغم به گل نشستن داوودی های کاشته شده 
امکان حضور شهروندان در محوطه کاخ مروارید و بازدید از این جشنواره 
وجود ندارد، ادامه داد: با توجه به ضرورت رعایت پروتکل های بهداشتی 
اعم از عدم حضور شهروندان در فضاهای عمومی در شرایط شیوع کرونا، 

امکان بازدید حضوری علاقه مندان از این جشنواره وجود ندارد.
بضاعتی پور توضیح داد: برای اینکه شهروندان بتوانند از زیبایی های 
گلهای داوودی این مجموعه لذت ببرند، امکان بازدید مجازی آنها از این 

جشنواره فراهم شده است.

مدیر توزیع برق شرق شهرستان کرج از کشف 46 دستگاه ماینر 
غیرمجاز به ارزش تقريبي 5.5 میلیارد ریال در محدوده میدان شاه 

عباسی کرج خبر داد.
شرق  برق  توزیع  مدیر  خادمی  مظفر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شهرستان کرج گفت: کارشناسان دفتر حقوقی، بازرسی و جمع آوری 
برقهای غیر مجاز توزیع برق شرق شهرستان کرج با اخذ حکم ورود به 
ملک مورد نظر، از مقام محترم قضایی و در حضور مامورین نیروی 
انتظامی به محل مراجعه نموده مشاهده شد که مالک به صورت غیر 
مجاز و با پوشش چند لایه، اقدام به نصب تعداد 46 دستگاه ماینر 
به ارزش تقریبی 5.5 میلیارد ریال در زیر زمین ملک خود نموده و با 
دستکاری در تجهیزات و کابل برق ورودی به کنتور، به صورت غیر مجاز 
از برق شهری استفاده می نماید در همین راستا نسبت به قطع برق و 

جمع آوری دستگاه ها در حضور مامورین نیروی انتظامی اقدام و مالک 
به همراه دستگاه های ماینر به ستاد مبارزه با قاچاق کالا دلالت گردید.

وی اظهار کرد: با توجه به خسارت وارده به بیت المال، در این خصوص 
پرونده ای در محاکم قضایی و اداره تعزیرات تشکیل و میزان برآورد 
خسارت به شبکه و هزینه انرژی مصرفی، مطابق با دستورالعمل 
ابلاغی از وزارت نیرو که بالغ بر 1 میلیارد و 300 میلیون ریال است، 

محاسبه و پیگیری های لازم در دستور کار قرار گرفت.
بر اساس این گزارش با توجه به ابلاغ دستور العمل نحوه برخورد با 
مراکز استخراج رمز ارز دیجیتال، کسانی که تمایل به استفاده از این 
تجهیزات را دارند می بایست با اخذ پروانه بهره برداری از وزارت صمت 
و ارائه آن به شرکت های توزیع برق مربوطه و سیر مراحل قانونی 

نسبت به اخذ انشعاب قانونی با تعرفه ارز دیجیتال اقدام نمایند.
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

از  اثری   Rebuilding Paradise بازسازی بهشت آلبوم موسیقی متن مستند 
هانس زیمر Hans Zimmer در همکاری با لورن بالف Lorne Balfe است. این دو 
آهنگساز آلمانی و اسکاتلندی سابقه طولانی همکاری در ساخت موسیقی متن 
فیلم های سینمایی و بازی های ویدئویی را در کارنامه دارند که از جمله آن ها 
می توان به رمز داوینچی The Da Vinci Code، تلقین Inception، ندای وظیفه: 
 Beyond: 2، ماوراء: دو روح Call of Duty: Modern Warfare ۲ جنگ آوری نوین
Two Souls و فیفا ۱۹ اشاره کرد. موسیقی متن بازسازی بهشت یکی دیگر از 
 Hans سلسله همکاری های پرتعداد و موفق این دو هنرمند است. هانس زیمر
Zimmer با نام کامل  Hans Florian Zimmer آهنگساز و تهیه کننده مشهور 
آلمانی است. این آهنگساز آلمانی در سال ۱۹۵۷ در شهر فرانکفورت متولد شد و 
یادگیری موسیقی را از دوران کودکی آغاز کرد. او اصلا علاقه ای به آموزش های 
متداول نشان نداد و از ۸ مدرسه اخراج شد و در نهایت با پیوستن به یک گروه 
آماتور، به صورت خودآموز پیانو را آموخت. در دوره نوجوانی او به لندن نقل مکان 
کرد و آموزش در این شهر تاثیر شایانی در پیشرفت او داشت. شروع فعالیت 
حرفه ای او از سال ۱۹۷۷ و عضویت در گروه نیو ویو The Buggles با نواختن 
سازهای سینتی سایزر و کیبورد آغاز شد. پس از آن او با پیوستن به گروه پانک 

راک ایتالیایی Krisma مسیر خود در عرصه موسیقی را ادامه داد.

Rebuilding Paradise
:: هانس زیمر   ::

در طی چندسال اخیر سبک ترسناک و وحشت به سطوح جدیدی رسیده است 
و خلاقیت نویسندگان و کارگردانان این سبک به قدری زیاد شده که نمی توان 
رتبه بندی کرد که کدام یک بهتر عمل کرده اند،اما برای طرفداران این سبک بسیار 
 The Conjuring سال های خوب و لذت بخشی بوده است و با فیلم هایی هم چون
سبک ترسناک به دوران اوج خود بازگشته است. یکی از فیلم هایی که در این چند 
سال اخیر موفق شد که نه تنها نظر مخاطبان بلکه نظر منتقدان را به خود جلب 
کرد، فیلم Hereditary بود که فیلم نامه و کارگردانی بسیار جذابی را داشت. حال و 
بعد از حدود سه سال از اکران این فیلم، نوبت به فیلم جدید این کارگردان رسید 
که تفاوت بسیار زیادی در مقایسه با »هردیتاری« داشت. فیلم »میدسومار« از آن 
دسته فیلم هایی بود که شاید با یک بار دیدن متوجه جذابیت آن نشوید و حتما 
باید یک بار دیگر آن را نگاه کنید. »میدسومار« شروع طوفانی دارد، اما بعد از آن به 
یک خواب طولانی می رود که شاید برای بار اول کمی اذیت شوید و بعد از مدتی 
فیلم وارد یک توهم عجیبی می شود که برای مدت ها به یادتان خواهد ماند. 
فیلم برداری خارق العاده، موسیقی به یادماندنی و البته کارگردانی عجیب و غریب 
آن از نکات مثبت و ویژه این فیلم »میدسومار« است. قطعاً فیلم »میدسومار« از 
بهترین فیلم های۲۰۱۹ است که بار دیگر ثابت کرد که این کارگردان به خوبی سبک 

ترسناک را درک کرده است.

Midsommar- میدسومار
::   آری استر  ::

کتاب شنیده ام خانه ها را رنگ می کنی! نوشته چارلز برنت است که با ترجمه 
سمانه پرهیزکاری منتشر شده است. این کتاب داستان زندگی فرانک شیرن 
یکی از افراد قدرتمند مافیا است که به مرد ایرلندی معروف است.از این کتاب 
یک فیلم سینمایی بلند با بازی رابرت دنیرو و آل پاچینو هم ساخته شده است 
که مارتین اسکورسیزی آن را کارگردانی کرده است. کتاب روایت جذابی دارد و 
خواننده را با خود همراه می کند، اوضاع سیاسی آمریکا در دوران کندی و ساختار 
مافیا در این کتاب یکی از جذابیت های رمان است که خواننده را به دنیای زمان 

خودش می برد.
بخشی از وجودِ فرانک شیرن مدت ها بود که می خواست سنگینیِ این راز را از 
سینه اش بردارد. سال۱۹۷۸ شایعه شده بود که فرانک شیرن درحالی که احتمالًا 
تحت تأثیر نوشیدنی های الکلی بوده، از طریق تلفن به استیون بریل، نویسندهٔ 
کتاب کامیون داران، همه چیز را اعتراف کرده. اف بی آی معتقد بود شیرن برای 
بریل اعتراف کرده و به بریل فشار می آورد که نوار آن مکالمه را تحویل دهد. دن 
مولدیا، نویسندهٔ کتاب جدال های هافا، در مقاله ای نوشته بود که یک روز موقع 
صرف صبحانه در رستوران هتل، بریل به او گفته نواری از اعتراف فرانک شیرن 
در اختیار دارد. اما بریل احتمالاً برای این که به شاهدی که نیازمندِ کنترل است 

تبدیل نشود، با زیرکی داشتنِ چنین مدرکی را علناً در نیویورک تایمز انکار کرد.

شنیده ام خانه ها را رنگ می کنی- چارلز برنت
::  ترجمه: سمانه پرهیزکاری     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما
»کرودز۲« برابر کرونا قوی ظاهر شد

انیمیشن دوم »خانواده کرودها« به عنوان 
از  پس  استودیوها  بزرگ  فیلم  دومین 
»تنت« توانست نتیجه خوبی از اکران در 

تعطیلات شکرگزاری کسب کند.

فیلمبرداری »خوره« به پایان رسید
به  »خوره«  سینمایی  فیلم  فیلمبرداری 
کارگردانی و تهیه کنندگی حسین قاسمی 
مهدی  از  فیلمنامه ای  اساس  بر  جامی 
معمارزاده زنجانی بعد از وقفه ای طولانی به 

دلیل شیوع ویروس کرونا به پایان رسید.

ثبت نام هنرمندان از ۱۲۲کشور در جشنواره فیلم »موج«
دبیر جشنواره فیلم »موج« کیش اعلام کرد: با 
پایان مهلت ثبت نام در این جشنواره تعداد 
آثار ارسال شده به تفکیک احصا شده و قابل 
اطلاع رسانی است. بیش از ۴۷۷۵ اثر از 
ایران و ۱۲۲کشور دیگر از جمله آمریکا، ایتالیا، 
هلند، آلمان، ژاپن، کانادا، فرانسه، چین، هند، 
امارات متحده عربی، روسیه، کره، پرتقال، یونان، برزیل، انگلیس، 

فرانسه، آفریقا، لبنان، بلژیک در جشنواره ثبت نام کرده اند.

پیش تولید »دودکش2« بی سر و صدا آغاز شد
فصل دوم سریال»دودکش« در سکوت خبری 
مقدمات تولید خود را پشت سر می گذارد. 
مجموعه »دودکش2« به کارگردانی برزو نیک 
نژاد و تهیه کنندگی زینب تقوایی اخیراً وارد 

مرحله پیش تولید شده است.

همایونفر: صداوسیما موافق ساخت فصل دو 
»مینو« نیست

تهیه کننده سریال »مینو« گفت: سازمان 
صداوسیما به ما اعلام کرد نمی خواهند 

ادامه سریال »مینو« را بسازند.

اصرار دولت برای برگزاری جشنواره  فیلم فجر در روزگار 
کشتار کرونایی مایه تعجب است و باید پرسید آیا کارنامه 
فرهنگی دولت از جان اهالی فرهنگ و رسانه مهم تر است؟ 
به گزارش »دنیای هوادار«، سیمرغ سی و نهمین جشنواره 
فیلم فجر حتی اگر پر پرواز و توان پریدن داشته باشد، 
معلوم نیست که دستی او را پرواز بدهد یا خیر؟ سیمرغ 
این جشنواره مطرح سینمایی، فرهنگی و هنری این بار در 
سیاست های یک بام و دو هوایی ناشی از حمله ویروس 
بی رحم و کشنده ای به نام کرونا گرفتار شده است و هر 
بار خبری به گوشش می رسد که نمی داند می تواند پرواز 
کند یا خیر؟ یک بار وزیر فرهنگ از برگزاری جشنواره فجر 
و تمام جشنواره های هنری دیگر می گوید و یک بار دیگر 
خبری منتشر می شود که جشنواره برگزار نمی شود و بار 
آمار  از اساس کذب می داند.  را  آن  دیگر دبیر جشنواره 
بالای مبتلایان در کنار تعطیلی سینماها قاعدتاً می گوید 
که محل برگزاری جشنواره ها یعنی سالن های سینما محل 
امنی نیستند، و اگر نه چرا سینماها را بستند؟ سینماداران 
در این مدت در کرنای ایمنی سینماها دمیدند تا بگویند 
که سینما محلی مطمئن و ایمن برای تماشای فیلم 
بر ستاد ملی کرونا چندان  در هر حال  آنان  زور  است. 
نچربید و سینماها بار دیگر به خاطر محدودیت بلندمدت 
از نظر زمانی، بسته شد. مشکلات آنان و گرفتاری های 
اداری و کاری و بی توجهی دولت به آنان بماند. اما اصرار 
وزارت  است.  عجیب  نیز  جشنواره  برگزاری  برای  دولت 
فرهنگ و به طور روشن سازمان سینمایی که می داند 
سینماها از نظر ستاد کرونا چندان محل امنی برای حضور 
مردم نیست، حالا تصمیم بر برگزاری جشنواره دارد. طبق 
روال هر ساله جشنواره هر روز لااقل سه فیلم سینمایی 
باید اکران کند و همینطور هر فیلم یک نشست خبری 

دارد که همه آنها در فضایی بسته است. چه کسانی به 
رسانه ای  و  فرهنگی  عناصر  تمامی  می روند؟  جشنواره 
مانند  دارد،  آنها بستگی  به  این حوزه  کشور که حیات 
هنرمندان، نویسندگان و اصحاب رسانه که از دست دادن 
برخی از آنان در همین 9ماه گذشته اندوه فراوانی را برای 
خانواده فرهنگ و هنر ایران ایجاد کرد. آیا دولت به این 
موضوع اندیشیده است که در صورتی که جشنواره برگزار 
شود و تعدادی از اصحاب هنر و رسانه جانشان به خطر 
بیفتد چه جوابی باید بدهد؟ البته برای برگزاری جشنواره 
باید فیلم هایی نیز آماده باشد که در این مورد به اندازه 
کافی فیلم برای اکران و شرکت در جشنواره وجود دارد. 
فیلم هایی که یا در حال فیلمبرداری و پشت سرگذاشتن 
مراحل فنی اند یا تمام مراحل را طی کردند و می توانند 
علی  تک تیرانداز  مانند:  فیلم هایی  شوند.  مسابقه  وارد 
غفاری، قهرمان اصغر فرهادی، گشت 3 سعید سهیلی، 
دست انداز کمال تبریزی، مست عشق حسن فتحی، شب 
داخلی دیوار وحید جلیلوند، روشن روح  الله حجازی، ابلق 
نرگس آبیار، یدو مهدی جعفری، شیشلیک محمدحسین 
مهدویان، کوسه علی عطشانی، بچه گرگ های دره سیب 
فریدون نجفی، برای مرجان حمید زرگرنژاد، مهران رقیه 
توکلی، لوپتو عباس عسکری و... همینطور فیلم هایی 
که از سال گذشته برای حضور در جشنواره جا مانده اند 
شوند.  اضافه  شرکت کننده ها  فهرست  به  می توانند  نیز 
بنابراین  مهرجویی.  داریوش  لامینور  مانند  فیلم هایی 
جشنواره از این نظر دچار فقر نیست و ظرفیت لازم برای 
دبیر  قبلاً  که  همان طور  دیگر  از سوی  دارد.  را  برگزاری 
جشنواره در مصاحبه به ما گفته بود امکان اکران آنلاین 
بدون شک منتفی است و برای همین در صورت برگزاری 
جشنواره فیلم ها باید به صورت فیزیکی و حضوری برای 

مخاطبین اکران شود. اصحاب رسانه آن قدر تعدادشان بالا 
است که حتی اگر بخشی از آنان را حذف کنیم باز هم 
تعداد بسیار زیادی در جشنواره حضور خواهند داشت و 
بنابراین در صورت ابتلای حتی یک نفر به کرونا می توان 
را در نظر گرفت که امری بسیار  از مبتلایان  زنجیره ای 
خطرناک خواهد بود. اما با تمام این اوصاف و با وجود 
تجربه خوب عدم برگزاری جشنواره جهانی فیلم فجر و 
انتقال آن به سال آینده، گویا دولت اصرار دارد که حتی به 
قیمت جان فرهنگیان هم که شده این جشنواره را برگزار 
کند و بی خیال آن نیست! واقعاً در صورتی که امسال این 
جشنواره برگزار نشود چه لطمه ای به سینمای ایران وارد 
می شود و چه اتفاق دردناکی رخ خواهد داد؟ فیلم هایی 
که تمایل داشتند در جشنواره حاضر شوند هم می توانند 
با بازگشایی سینماها وارد چرخه اکران شوند و در صورت 
البته  کنند.  تجربه  را  خوبی  اکران  شرایط  بودن  فراهم 
تصمیم قطعی هنوز گرفته نشده است و شاید برگزاری آن 
لغو شود. در هر حال آنچه که مهم بود تصمیم و رویکرد 
بخش فرهنگی دولت در این امتحان سخت بود تا ببینیم 
آیا دولت تصمیم عاقلانه و منطقی می تواند بگیرد یا خیر 
که متأسفانه اصرار آن برای برگزاری این جشنواره نشان 
داد که اهم فی الاهم کردن وزارت فرهنگ به خاطر بازی 
قدرت و پر کردن رزومه و کارنامه فرهنگی دولت تدبیر و 
امید موضوعیت بیشتری دارد. دو هفته تعطیلات تمام 
کسب و کارها نشان داد که مقابله با این ویروس چه 
مشکلات و دردسرهایی دارد؛ حالا برگزاری یک جشنواره در 
این میان چقدر مهم است؟ بنابراین سیمرغ امسال همان 
بهتر که در خواب بماند و سال آینده پر پرواز بگشاید. 
اینگونه خاطره ای تلخ از جشنواره فیلم فجر باقی نمی ماند 
و می توان به جشنواره ای پر خاطره برای سال بعد فکر کرد.

دریچه

دام کرونایی دولت برای سیمرغی که پر پرواز ندارد؛

تناقض در تعطیلی سینما و برگزاری جشنواره فیلم فجر 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابوالفضل زرویی نصرآباد« 

- شاعر، پژوهشگر و طنزپرداز - را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »امیر قلندری« 
- مربی کوهنوردی و صخره نوردی  - را گرامی می دارد

ورزشی

نام خلیج فارس را با یک تورنمنت 
بزرگ، جهانی کنیم

مسابقه  یک  ها  سعودی 
نام خلیج  رالی گذاشتند و 
عرب  خلیج  به  را  فارس 
تغییر دادند. اصل قضیه و 
همه اسناد و مدارک جهانی 
گلف  پرشین  گوید  می 
نمی خواهند  ها  عرب  ولی 
راه  در  کار  چاره  بپذیرند! 
اندازی یک تورنمنت سالانه و بزرگ بین المللی در همان 

حاشیه خلیج فارس است.
و  کیفیت  بی  و  جزیی  مسابقات  این همه  خداوکیلی 
کنیم که  برگزار می  فارس  نام جام خلیج  به  شعارگونه 
فقط خودمون می دانیم و متاسفانه  هیچ بازتاب خارجی 
هم  ندارد... آیا شده تشکیلات کلان ورزش یک تورنمنت 
تا دریای عمان  دوچرخه سواری در ساحل خلیج فارس 
یعنی انتهای خلیج فارس تا جایی که ساحل دریای عمان 
به خاک ایران مرتبط هست برگزار کند؟ جوایز خوب به 
جای کارهای پراکنده و بی ثمر قرار بدهیم و بهترین های 
دنیا شخصا شرکت می کنند حتی اگر سیاست دولتشان 
مثل  جهانی  فدراسیون  تقویم  در  نباشد.  یکی  ما  با 
توردوفرانس ثبت کنیم آنگاه عرب ها هرچه دوست دارند 
نام خلیج را ببرند. ولی تا بحث خلیج فارس مطرح می 
شود هر فدراسیونی که مسابقات تقویمی خودش را می 
خواهد برگزار کند می زند جام خلیج فارس مثل مسابقات 
دهه فجر! طرف خردادماه مسابقه کشوری خودش را برگزار 
می کند می گوید جام خلیج همیشه فارس! و با چنان 
حرارتی از مشت محکمی بر دهان استکبار می گوید که 

انگار در لاهه رفته و عرب ها رو محکوم کرده!
عادت کردیم به شعار و شعور در این چرخه جایی ندارد... 
یکبار خاطرم هست تور پاریس داکار از ایران رد شد و چقدر 
بازتاب جهانی داشت. در زمان جنگ ما تورنمنت فوتبال 
بسیار سطح  دوره  دو سه  واقعا  کردیم.  برگزار  فجر  دهه 
بالا بود. تیم های ملی غنا، لهستان و باشگاه های بزرگ 
اروپایی مثل لایپزیش آلمان و تیم هایی از شوروی حضور 

می یافتند ولی کم کم جام دهه فجر را لوث کردند...
هم اکنون هم اگر می خواهیم با عرب ها جدی مقابله 
کنیم با جنجال و محکوم کردن و سند کشتی آنجلیکا رو 
کردن چیزی عوض نخواهد شد. من دوچرخه سواری را 
مثال زدم که حداقل یکماه می تواند خود مسابقاتش با 
آن مناظر زیبای خاک پاک ایران  نگاه رسانه های خارجی 
را جلب کند ولی رشته های دیگر مثل تور والیبال ساحلی 
یا کبدی ساحلی و فوتبال ساحلی با حضور 6 تیم برتر 
جهان می توانند جام پرشین گلف را مثل پتک توی سر 
عرب های حاشیه خلیج فارس بزند. این وزارت ورزش که 
تکلیف یک روز خودش را هم نمی داند! چه برسد به این 
برنامه مهم و بزرگ و دوراندیشانه پس دولت باید از کمیته 

ملی المپیک بخواهد چنین ابتکاری به خرج بدهد...

نگاه

تصمیم گیران  دایره  از  را  ورزش  وزیر  عملا  »فیفا« 
فدراسیون فوتبال اخراج کرد.

در نشست اخیر مجموع عمومی فدراسیون فوتبال 
که با حضور آنلاین نمایندگان فیفا و کنفدراسیون 
فوتبال آسیا برگزار شد، بالاخره قاطعیت و فشارهای 
9 ماهه ی فیفا موثر واقع شد تا حق رای »مسعود 
سلطانی فر« - وزیر ورزش - در این مجمع سلب شود 
و وزارت اجازه دخالت مستقیم در امور فدراسیون 

را نداشته باشد.
البته مطابق معمول حاکمیتی در بیان حقایق که 
همیشه ما در همه منازعات بین المللی برنده هستیم! 
این بار هم »مهدی علی نژاد« - معاون وزیر - با تلاش 
برای قهرمان سازی و مظلوم نمایی از سلطانی فر گفته 

که وزیر به خاطر فهم بین المللی )!( و حفظ منافع 
ملی پذیرفت که نقش وزارت کمتر شود!

البت او اعتراف هم کرده که پافشاری بیشتر وزیر برای 
دخالت در امور فوتبال می توانسته بار دیگر باعث 
تعلیق کل فوتبال ایران شود! فشار فیفا برای بیرون 
راندن وزیر از مجمع باعث شد تا در اساسنامه جدید، 
حق رای به جای او به بازیکنان، مربیان و داوران 
فوتبال داده شود. البته که گرفتن حق رای از وزیر 
به معنای عدم دخالت دولت و حاکمیت در فوتبال 

ایران نیست. 
در فدراسیونی که حتی دربان و آبدارچی اش هم برای 
کار کردن باید اول در گزینش حراست قبول شود و 
پاسخ استعلام وزارت اطلاعات در دست شان باشد، 
باطلی است.  عدم دخالت دولت در فوتبال خیال 
کما اینکه علی نژاد هم گفته وزیر به خاطر منافع ملی 
پذیرفت نقشش کمتر شود )نه اینکه از بین برود!( با 
این اوضاف ضرب شست فیفا به دولت ایران اتفاق 
خوبی است و شاید بعدها وزارت ورزش دیگر نتواند 
با دخالت مستقیم اش فاجعه هایی هم چون استخدام 
»مارک ویلموتس« و جریمه چند میلیون یورویی و... 

را به بار آورد.

داستان جلد

در پی اقدام قاطعانه »فیفا«؛

وزیر ورزش از مجمع عمومی فدراسیون فوتبال اخراج شد

سیدفرشاد فیض آبادی

محمد حیرانی خبرنگار

  نویسنده و روزنامه نگار

از نخستین مجله تخصصی و تمام هوشمند گلف کشور 
با حضور رئیس و دبیر كل کمیته ملی المپیک رونمایی 

شد.
روابط عمومی  از  نقل  به  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
فدراسیون گلف، از نخستین مجله تخصصی و هوشمند 
و  رئیس  با حضور دکتر صالحی امیری،  گلف کشور 

دبیركل کمیته ملی المپیک و مسئولان فدراسیون گلف 
رونمایی شد.

دكتر صالحی امیری كه به صورت وبینار در این مراسم 
حضور داشت، اظهار كرد: به دلیل رعایت پروتكل ها 
به صورت وبیناری حاضر شدم و پوزش من را از عدم 
حضورم بپذیرید. امیدوارم شرایط به حالت قبلی برگردد. 

صمیمانه از فدراسیون كه در حال فعالیت های جدی 
هستند تشكر میكنم. گلف برنامه محور است و این 
باعث افتخار است. ورزش ایران و همه فدراسیون ها 
باید از اتاق فكر برخوردار باشند و گلف هم جلودار در 

این زمینه است.
وی تاكید كرد: مجموعه گلف رو به جلو است و از این 
فدراسیون حمایت می كنیم. مهم ترین نیاز ورزش 
اجتماعی شدن آن است. باید گلف نیز اجتماعی شود. 
باید  نیاز  در متن جامعه تبلیغ گلف به عنوان یك 
احساس شود. گلف جذاب است و می تواند باعث 

نشاط اجتماعی شود.
وی افزود: این رشته كم هزینه است و میتواند باعث 
رشد نشاط اجتماعی شود. برای گلف یك برنامه 10 ساله 
بنویسید تا روند رو به رشد شما ادامه داشته باشد. 

كمیته و وزارت ورزش هم از شما حمایت می كند. 
كیكاووس سعیدی دبیركل كمیته ملی المپیك گفت: 
از این اقدام فرهنگی تشكر میكنم. فدراسیون گلف 
برنامه محور بودن  از  تحولات خوبی داشته و نشان 

فدراسیون است.
مهندس صالحی عضو هیات رئیسه فدراسیون و معاون 
پشتیبانی نهاد ریاست جمهوری نیز در این مراسم گفت: 
گلف می تواند با كمك وزارت ورزش و كمیته به عنوان 
یك رشته موفق در ورزش ایران معرفی شود. رسانه ها 
نیز می توانند برای رسیدن به این مهم به این رشته 
كمك كنند و رونمایی از نشریه تخصصی گلف كار 

ارزشمندی بود.
عزیزی رئیس فدراسیون نیز در این مراسم گفت: امروز 
روز بزرگی برای این رشته است و رسانه همیشه یار و 
یاور ما بوده است. فدراسیون با همه ظرفیت های خود 
به دنبال همگانی كردن این رشته است. در این مراسم 
كارت افتخاری خبرنگاری به صالحی امیری و سعیدی 

اهدا شد.
این مجله به عنوان پرتیراژترین نشریه ورزشی كشور با 
یك میلیون نسخه الكترونیكی و 2000 نسخه چاپی كار 

خود را آغاز كرده است.

رونمایی از نخستین مجله تخصصی و تمام هوشمند گلف کشور 
گوشه و کنار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »اکبر افتخاری« ورزشی
- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

جهان فوتبال 

قرارداد گل محمدی با پرسپولیس تمدید شد 
قرارداد  سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
خود را به مدت دو سال دیگر با پرسپولیس 

تمدید کرد.

را کسب  امتیاز  بیاتلو: مطمئن هستم ۳ 
می کنیم

این  تیمش  گفت  ماشین سازی  سرمربی 
توانایی را دارد که در خانه مقابل صدرنشین 

فعلی لیگ برتر به ۳ امتیاز دست پیدا کند.

این سردار آزمون همان بازیکن همیشگی نیست
مفسر فوتبال روسیه گفت: سردار آزمون مهاجم 
تیم زنیت روسیه آماده بازی نیست. تیم 
فوتبال زنیت روسیه در چارچوب رقابت های 
لیگ این کشور برابر آرسنال به نتیجه تساوی 
بدون گل رسید. سردار آزمون مهاجم ایرانی زنیت 

در دقیقه۶۲ به میدان آمد اما نتوانست گلزنی کند.

اولین پیروزی شاگردان مارادونا بعد از مرگ او 
در  آرژانتین  فوتبال  فقید  اسطوره  شاگردان 
اولین بازی خود پس از درگذشت او موفق به 

کسب پیروزی شدند.

به  اوانس  بازگرداندن  پی  در  سولسشایر 
منچستریونایتد 

اولگنار  داد:  خبر  »میرر«  نشریه 
سولسشایر به دنبال این است تا جانی 
اوانس- مدافع پیشین شیاطین سرخ را 
به اولدترافورد بازگرداند، مدافعی که بین 
باشگاه  عضویت  در   2015 تا   2006 سال های 

منچستریونایتد بود.

کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال زنان پس از خداحافظی از 
تیم ملی گفت: منتظر باشید چرا که شاید باز همه را شوکه 

کرده و به طور کل از فوتبال خداحافظی کنم.
به گزارش »دنیای هوادار«، سارا قمی- کاپیتان و مهاجم 
۳۳ساله تیم ملی فوتبال زنان، از ۱۳سال پیش عضو تیم 
ملی ایران بود. او در این مدت ۳۴بار برای تیم ملی ایران به 
میدان رفت و ۱۰گل هم به ثمر رساند. این بازیکن پنج بار 
هم عنوان بهترین گلزن لیگ فوتبال زنان ایران را کسب کرد.

قمی در سال۹۵ به تیم زیرفانی عراق پیوست و در لیگ این 
کشور هم عنوان بهترین گلزن را از آن خود کرد.

صفحه  در  متنی  انتشار  با  گذشته  هفته  در  که  وی 
در  کرد،  ملی خداحافظی  بازی های  از  اینستاگرام خود، 
گفتگو درخصوص این موضوع که دلیل خداحافظی شما 
چه بود؟ گفت: هر آمدنی یک رفتن دارد و فکر می کنم 
که زمان آن رسیده بود که از تیم ملی خداحافظی کنم. 
این تصمیم برای الان نبود بلکه یک سال و نیم پیش این 
تصمیم را گرفته بودم و به نظر من بهترین زمان آن بود که 

این کار را انجام دهم.
وی در پاسخ به این سوال که کاپیتانی تیم ملی چگونه 
بود؟ بیان کرد: کاپیتانی در تیم ملی یکی از مهم ترین 
مسوولیت هایی است که یک بازیکن می تواند داشته باشد. 
کسی که بازوبند کاپیتانی را به بازو می بندد بازیکنی است 
که کادرفنی و دیگر بازیکنان باید او را از هر لحاظ قبول 
داشته باشند. او باید از هر نوع حاشیه به دور باشد و اگر 
در تیم حرفی می زند باید همه روی حرف او حساب کنند. 
کاپیتان یک تیم باید از لحاظ فنی و اخلاقی در سطح 

خوبی باشد.
قمی درباره این مهم که آینده فوتبال زنان را چگونه می بینید؟ 

توضیح داد: در حال حاضر باید ببینیم که فوتبال ما در چه 
شرایطی قرار دارد و چه برنامه هایی برای آینده خود دارد. 
امیدوارم که یک برنامه ریزی خوب و دقیق برای فوتبال زنان 
صورت گیرد. مخصوصا برای تیم های ملی و تیم های پایه. 
امیدوارم تکلیف کرونا هرچه زودتر مشخص شود تا ببینیم 

فدراسیون فوتبال چه برنامه ای برای این رشته دارد.
در  بازی  به  آیا  که  نکته  این  وی همچنین درخصوص 
ادامه  بله  گفت:  می دهید؟  ادامه  برتری  لیگ  تیم های 
می دهم اما منتظر باشید چرا که شاید باز همه را شوکه 
کرده و به طور کل از فوتبال خداحافظی کردم. فعلا در لیگ 

بازی می کنم تا ببینم در آینده چه اتفاقی خواهد افتاد.
کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال زنان در پاسخ به سوالی 

دیگر که آیا به حرفه دیگری هم فکر کرده اید؟ اظهار کرد: به 
حرفه دیگری فکر نمی کنم زیرا ما فوتبال در خونمان است 
و به طور قطع هر حرفه دیگری هم بخواهم انتخاب کنم 
به فوتبال وصل می شود. بعد از فوتبال تنها چیزی که در 
ذهنم است این بوده که به سمت مربیگری در فوتبال بروم 

و به این موضوع همیشه فکر کرده ام.
قمی در پایان اظهار امیدواری کرد: ان شاءالله برای موفقیت 
تیم ملی هر چه زودتر برنامه ریزی بلند مدت انجام شود و 
تیم های پایه نیز تقویت شود و مانند دیگر کشورها در طول 
سال از مربی های خوب استفاده کرده و اردوهای مختلفی 
در این زمینه برگزار کنیم تا بتوانیم در آینده بازیکنان جوان 

و باکیفیتی در تیم ملی داشته باشیم.

مستطیل سبز

»سارا قمی«: 

شاید به طور کامل از فوتبال خداحافظی کنم

ناکامی الهامی در رسیدن به کمربند قهرمانی MMA با ناداوری
مازیار الهامی کاپیتان سابق تیم ملی کاراته ایران و دارنده چندین مدال 

 NFG مسابقات جهانی و آسیایی که در حال حاضر زیر نظر سازمان
در رشته MMA فعالیت می کند، شنبه شب برای رسیدن به کمربند 

قهرمانی در بلاروس به مصاف پاول از کشور میزبان رفت و با ناداوری 
شکست خورد.

یخچالی میان ۵ستاره روز نخست انتخابی کاپ آسیا
گارد تیم ملی بسکتبال ایران، در جمع ۵بازیکن برتر روز نخست رقابت های 

پنجره دوم  انتخابی کاپ آسیا۲۰۲۱ قرار گرفت. تیم ملی بسکتبال ایران 
روزشنبه، در نخستین بازی خود با حساب۷۱ - ۶۴ عربستان را شکست 

داد که بهنام یخچالی ستاره این دیدار بود تا نام او در جمع ۵بازیکن 
برتر روز اول رقابت ها قرار بگیرد.

تلاش بانوان جودوکار ناشنوا برای حضور در المپیک
نایب رییس انجمن جودو بانوان ناشنوایان گفت: با توجه به این که پوشش 

بانوان جودوکار ناشنوا برای حضور در رویدادهای بین المللی مورد تایید قرار 
گرفته، تلاش بر این است که اولین حضور خود را در المپیک تجربه کنیم. 

موسوی خاطرنشان کرد: چون المپیک ناشنوایان اولین حضور بانوان 
است، سعی داریم بهترین عملکرد را داشته باشیم.

با تیمی قدرتمند راهی توکیو می شویم
کاراته کای المپیکی ایران گفت: تلاش مجموعه تیم ملی کاراته حضور 

در مسابقات پیش رو با آمادگی بالا جهت کسب سهمیه های باقی 
برای حضور قدرتمند در المپیک است. عسگری در مورد حضور در 

مسابقات پیش رو با توجه به کسب سهمیه گفت: سرباز تیم ملی 
هستم و هر چه کادر فنی تصمیم بگیرد اطاعات امر می کنم.

راهیابیِ گرایی در سکوی محبوب ترین فرنگی کاران جهان 
محمدعلی گرایی درباره کسب عنوان دومی در نظرسنجی محبوب ترین 

فرنگی کاران جهان که توسط اتحادیه جهانی کشتی برگزار شد، اظهار 
کرد: محبت مردم بود که در حضور بزرگان کشتی جهان به فینال این 

نظرسنجی رسیدم. البته همانطور که می دانید این رقابت مجازی 
بود و گرنه من کوچک همه  بزرگانی که در این رقابت بودند، هستم.

صعود نمایندگان ایران به نیمه نهایی پومسه آنلاین قهرمانی جهان
قضاوت مرحله مقدماتی مسابقات آنلاین قهرمانی جهان پومسه۲۰۲۰، 

روزجمعه- ۷آذرماه، به پایان رسید و نمایندگان ایران موفق شدند به 
مرحله نیمه نهایی این دوره از رقابت ها راه پیدا کنند. مسابقات آنلاین 

قهرمانی جهان پومسه۲۰۲۰ با حضور ۴۰۱شرکت کننده از ۷۹کشور از 
روز ۲۶ آبان ماه تا ۲۵آذرماه به صورت آنلاین برگزار می شود.

رضایی و مهدوی نمایندگان فنی فدراسیون جهانی تکواندو شدند
ازسوی فدراسیون جهانی تکواندو، »سیروس رضایی« و »حافظ مهدوی« 

به عنوان نمایندگان فنی فدراسیون جهانی تکواندو انتخاب شدند.
اولین دوره انتخاب نماینده فنی فدراسیون جهانی تکواندو 

)Technical Delegate( با حضور ۹۳شرکت کننده از ۵۳کشور 
طی روزهای ۴ و ۵آذرماه برگزار شد.

کیش؛ میزبان مسابقات بین المللی تنیس جوانان
مسابقات بین المللی تنیس جوانان، با ثبت در تقویم فدراسیون جهانی 

امیری  می شود.  برگزار  کیش  جزیره  در  امسال  بهمن  تنیس، 
خراسانی- مدیر عامل مؤسسه ورزش و تفریحات سالم کیش با 

بیان این خبر گفت: ازابتدای بهمن امسال ۵ دوره رقابت تنیس 
خاکی درسطح ملی و بین المللی در کیش برگزار خواهد شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار
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